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PROTOKÓŁ NR V/2014 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 29 grudnia 2014 r. 

 

  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokółu od nr 2 do nr 5. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

piątej sesji Rady Gminy. 

Na podstawie listy obecności stwierdził kworum, wszyscy Radni obecni. W związku               

z tym Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały.  

Powitał wszystkich zebranych m.in.: Pana Wójta, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, 

Dyrektorów, Sołtysów i gości - Redaktorów gazet. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Ireneusz Czarnecki – Radny, a na  

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak.  
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Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący obrad zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą 

na wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji 

przystanków komunikacyjnych na terenie gminy Strawczyn. Projekt uchwały Radni 

otrzymali, mogli się zapoznać, przedstawiony był na posiedzeniach Komisji, ale nie 

ujęty był w porządku obrad.  

Zaproponował wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad jako punkt 10.6). 

Przypomniał, że przy zmianie porządku obrad wymagana jest bezwzględna większość 

głosów. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad                    

z w/w zmianą: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Proponowany porządek obrad wraz ze zmianą został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Porządek obrad ze zmianą: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie sekretarza i protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu Nr II/2014 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

8.12.2014 r.  

5. Zapytania i interpelacje. 

6. Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy między 

sesjami.  

7. Przyjęcie Założeń polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn na 2015r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Strawczyn na lata 2015 – 2024. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 2015 r.: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej,  

2) zapoznanie z opiniami i wnioskami poszczególnych Komisji,  

3) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Inwestycji o wnioskach Komisji, 

4) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu,  

5) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie,  

6) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

10. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/258/2014 Rady Gminy                               

w Strawczynie z dnia 28 lutego 2014 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Strawczynie, 

2) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

przedszkoli prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne, dla 

niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, 

prowadzonych na terenie gminy Strawczyn oraz ustalenia trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania, 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Strawczyn na 

2014 r., 

4) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Strawczyn 

na lata 2014 – 2024, 

5) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015, 

6) w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na 

terenie gminy Strawczyn. 

11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

12. Komunikaty i ogłoszenia. 

13. Zakończenie sesji. 

  

Ad. 4. 

Przyjęcie protokółu Nr II/2014 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

8.12.2014 r.  
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Pan Przewodniczący obrad poinformował, że nie wpłynęły uwagi i propozycje 

do protokółu. 

 

Przyjęcie protokółu przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 15 Radnych. Protokół Nr II/2014 z sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje  

 

Nie zgłoszono zapytań i interpelacji.  

 

Ad. 6. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwał Rady 

Gminy podjętych na sesji w dniu 19 grudnia 2014 r. oraz informację z pracy Wójta 

Gminy między sesjami Rady Gminy. 

 

Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesji w dniu 19 grudnia     

2014 r.  stanowi załącznik nr 6 do protokółu. 

Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 7 

do protokółu. 

Do przedstawionych informacji nie zgłoszono zastrzeżeń i uwag. 

 

Ad. 7.  

Przyjęcie Założeń polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn na 

2015 r. 
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Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformował – jako Przewodniczący łączonych Komisji Budżetu i Inwestycji oraz 

Rewizyjnej, również w imieniu innych Komisji przedstawię opinię w sprawie polityki 

społeczno – gospodarczej. Generalnie opinia wszystkich Komisji była pozytywna. 

Łączone Komisje Budżetu i Inwestycji oraz Komisja Rewizyjna wystąpiły z dwoma 

wnioskami, co do „Założeń polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn…”: 

1) w „Założeniach polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn na rok 

2015” uwzględnić zadania i potrzeby przedstawione przez Radnych obecnej 

kadencji w pismach do Wójta z potrzebami poszczególnych sołectw, 

2) wykreślić w punkcie „4) Budownictwo i zagospodarowanie przestrzenne” 

punkty dotyczące: budowy przedszkola w Strawczynie oraz budowy hali 

sportowej na terenie Centrum Sportowo-Rekreacyjnego…. 

Takie są wnioski przyjęte większością głosów. 

 

Pan Przewodniczący obrad – wnioski te trzeba przegłosować, przegłosujemy obydwa 

wnioski jednocześnie. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – nie wiem, czy dobrze zrozumieliśmy się, 

proszę Państwa ja do Radnych się zwracałem, żeby przedstawili wnioski na kadencję. 

Ja spojrzałem na jeden z wniosków, to jest niemożliwe. To jest niemożliwe, Państwo 

pracujecie nad budżetem i widzicie jakie są możliwości. Prosiłbym tutaj tak, jak gdyby 

o rozróżnienie – kadencja i rok następny, rok 2015. Ja się zwracałem o wypisanie 

wszystkich wniosków, które Państwo chcecie zrealizować na przestrzeni kadencji, 

natomiast na przestrzeni roku 2015 są takie możliwości jakie są. 

Co do „Założeń…” jest takie zdanie: „Jeżeli będzie możliwość aplikowania o środki                   

z zewnątrz wówczas zostaną złożone wnioski na zadania: 

1. Budowa przedszkola w Strawczynie, 

2. Nadbudowa łącznika i zaplecza sali gimnastycznej przy ZPO w Strawczynie, 

3. Budowa hali sportowej na terenie Centrum Sportowo-Rekreacyjnego OLIMPIC             

w Strawczynku.” 
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Hala jeszcze nie jest wprowadzona nawet do WPF-u. Halę wprowadzimy, jeżeli 

znajdziemy ścieżkę, z której będzie można skorzystać ze środków. To jest k’ woli 

wyjaśnienia.  

 

 Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem – czy wnioski, które są 

zgłoszone przez Komisje pociągają konsekwencje finansowe? 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – te wnioski nie pociągają środków finansowych. 

Tych wniosków, które zostały złożone, nie jest w stanie nikt zrobić. Nie jestem                         

w stanie zrealizować Państwa wniosków, bowiem to są zadania, których na przestrzeni 

kadencji według mojej orientacji nie da się zrealizować, bo to co w tych wnioskach się 

pojawiło, to jest wszystko to co jest na obecną chwilę na terenie gminy do zrobienia. 

Za tą kadencję też się tego nie zrobi.      

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – oczywiście 

zgadzam się z wypowiedzią Pana Wójta. To jest tylko chyba kwestia ustalenia 

priorytetów, bo w „Założeniach polityki społeczno – gospodarczej…” nie mamy całej 

kadencji ujętej. Chcielibyśmy, żeby jakiś znak był, że chcemy jakieś zadania mieć 

ujęte w tej „polityce…”, więc może umówmy się tutaj, że z tych zadań, które 

przedstawiamy Panu Wójtowi, trzeba określić zadania, które chcemy priorytetowo 

wykonać w 2015 r. Damy sugestie, może to pozwoli na uściślenie.   

 

Pani Wioletta Drogosz – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy – Panie Wójcie, bo Pan 

wspomniał, że w „Założeniach…” jest budowa hali sportowej na terenie Centrum, 

która nawet nie jest w budżecie i w założeniach, dlatego my też chcielibyśmy 

wprowadzić chociażby jakąś infrastrukturę drogową, czyli jakieś inwestycje, które 

mogą być wykonane w naszych sołectwach w sytuacji, kiedy będą np. środki na taką 

infrastrukturę drogową. Tak, że zależałoby nam na tym, żeby takie zapisy się znalazły.  

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – bardzo dobrze, o to chodzi, to jest ten cel,                    

o którym ja mówiłem, żeby po złożeniu wszystkich zadań dokonać wyceny tego                    

i zorientować się, jakie to są koszty. Ile to wszystko będzie kosztować i wtedy, jak 
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będziemy wiedzieć ile to będzie kosztować, a jakie są możliwości nasze finansowe 

uwzględniając dofinansowanie, to trzeba będzie wtedy ustalić zasady, którymi się 

należy kierować przy wyborze tych zadań, ustalenie kolejności zadań.  

Czy Państwo rozumiecie o co mi chodzi? My mamy możliwość pozyskania 3 mln na 

drogi, ja zakładam, że 50 % minimum musimy dołożyć my sami, czyli będzie to tak 

jak gdyby 6 mln wsparcia z PROW-u. Do tego mam nadzieję, że będą jeszcze środki 

w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, czyli tzw. 

„schetynówek”, gdzie też jest 50 % wsparcia. Poukładamy te drogi i za 7 mln, czy 

łącznie za 8 mln, jeżeli założymy, że naszych pieniędzy więcej dołożymy, to za 

wyższą kwotę będziemy realizować te zadania i wtedy trzeba ustalić kolejność, bo 

zakładam, że nawet gdy będzie te 10 mln na drogi też nie pokryje w całości 

zapotrzebowania. Też nie pokryje i też któraś droga musi być pierwsza, następna                   

i któraś ostatnia. I o to mi chodziło, żebyście Państwo nad tym „siedli”, ale tego się nie 

załatwi na sesji. To trzeba usiąść i jak już będziemy mieli wszystkie wnioski, wtedy 

ustalimy, Państwo ustalicie w takiej, czy takiej kolejności będą realizowane. To jest 

bardzo poważne przedsięwzięcie. Tego się nie zrobi ani krzykiem, ani na sesji, to 

trzeba nad tym usiąść, zebrać wnioski wszystkich Komisji – czym dana Komisja 

będzie się kierować uwzględniając kolejność. Ale jest to możliwe, bo wszyscy tak 

robią i wtedy jest realizacja nie budząca żadnych sprzeciwów i zadraśnięć żadnych, bo 

Rada ustala i tak Wójt realizuje. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy – ja myślę Panie 

Wójcie, że my chyba troszeczkę tak nie do końca się rozumiemy. Może nam tutaj 

akurat nie chodzi o to, żeby w tym 2015 r. te wszystkie nasze wnioski były do 

realizacji, bo to jest po prostu nierealne. Nie mamy nie wiem 100 mln w budżecie, 

tylko chodzi nam tutaj o to (nie wiem, czy dobrze rozumiem), chodzi o to, żeby te 

nasze wnioski, które już część Radnych złożyła do Pana Wójta odnośnie swoich 

inwestycji, żeby one pokrótce były tutaj wymienione, że widzimy taką potrzebę. 

Myślę, że o to tutaj chodzi. To są „Założenia…”, a jak się pojawią środki, to będziemy 

robić to, na co te środki dostaniemy.       
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Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – z tego, co zrozumiałem, to chodzi o to, żeby             

w „Założeniach…” na rok 2015 ująć te zadania. Tak to zrozumiałem.   

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – w „polityce…” 

nie ma czegoś takiego, jak prognoza na lata dalsze, jest tylko na 2015.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – tylko jest na 2015.  

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – nie dało się 

inaczej tego nazwać.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – ale proszę Państwa dokumentem, na podstawie 

którego się sporządza budżet jest Plan Rozwoju Lokalnego, który jest co jakiś czas 

uaktualniany, to jest bardzo pomocny dokument, Wieloletni Plan Inwestycyjny, WPF  

i Prognoza Finansowa. WPF i Prognoza Finansowa są spójne, ale nie „Założenia…”. 

„Założenia…”, to jest taki dokument, którego może nie być, ale daje ogólne światło, 

teoretycznie, jaka ta polityka na przestrzeni tego roku będzie. Proszę bardzo ja jestem 

bardzo otwarty i będę z Wami współpracował na temat stworzenia tego dokumentu, 

tego planu działania na perspektywę 2015 – 2020. Ja jestem otwarty, na pewno będzie 

pomocne moje doświadczenie. Bardzo będzie pomocne, bowiem pozyskiwaliśmy 

pieniądze. Ja tak odczuwam, jakbyście nie mieli zaufania, że ja coś tu zrobię. Proszę 

Państwa każdy ruch związany z wydatkiem złotówki, to jest Państwa decyzja.                     

O wszystkim Państwo dokładnie wiecie. Nigdy nie jest tak, bo by było złamaniem 

ustawy o finansach publicznych, gdyby coś zrobił organ wykonawczy, czyli Wójt,              

a dopiero Rada to robiła. Nie ma takiej drogi, tylko najpierw Rada podejmuje decyzje, 

później Wójt to realizuje. Ja mówię o normalnej pracy, takiej zgodnie z przepisami. 

Proszę bardzo nazwijmy ten dokument, jak Państwo uważacie plan pracy Rady Gminy 

na lata 2015 – 2018, czy dalszy okres i można wypisać tam wszystkie te zadania. Mnie 

chodzi o to, żeby ustalić tam kolejność, bo to dopiero będzie problem. Teraz my 

wszyscy piszemy co chcemy, tylko, że nawet zakładając to duże dofinansowanie, które 

może przyjść, to i tak tego wszystkiego nie da się zrealizować. Trzeba będzie to 
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rozłożyć w czasie. Nawet gdyby się dało zrealizować, to kolejność realizacji tych 

zadań również będzie powodować niezadowolenie jednych, radość drugich. O to mi 

chodzi, żeby tego uniknąć.     

 

Pan Przewodniczący obrad – wnioski od Komisji padły, w takim razie do tych 

wniosków musimy w jakiś sposób się ustosunkować. 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – jeżeli forma 

jest nieodpowiednia, jeżeli musi powstać dodatkowy dokument, ewentualnie 

nazewnictwo „Założeń…” na lata 2015 – 2024, to chyba takie „Założenia polityki…”  

też mogą być. Mam pytanie - czy ewentualnie nazewnictwo tego dokumentu może być 

zmienione? Żebyśmy patrzyli troszeczkę bardziej przyszłościowo, bo określić na jeden 

rok takie zadania, to jest niemożliwe.  

My zasygnalizowaliśmy takim wnioskiem Panie Wójcie, że chcemy uczestniczyć                   

w tym wszystkim i żebyśmy usiedli przy wspólnym stole i te priorytety przydzielali, 

żebyśmy doszli do konsensusu.      

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy – tytuł „Założenia polityki społeczno – 

gospodarczej…” wynikał z ustawy o samorządzie gminnym, gdzie również                            

z projektem budżetu Wójt, wcześniej Zarząd przedstawiał „Założenia polityki 

społeczno – gospodarczej…” na dany rok. To jest taka tradycja, że to jest 

przedstawiane Państwu i również w tym roku, chociaż ustawa o samorządzie gminnym 

w tej chwili nie mówi o tym, że „Założenia…” mają być przedstawiane. Tak się utarło, 

że od początku, od lat 90-tych  przedstawiało się „Założenia polityki społeczno – 

gospodarczej…”, zawsze się tak nazywały. W tej chwili nie ma takiego obowiązku. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy wyjaśniła – jeżeli ze swojej strony mogę coś 

dodać w kwestii „Założeń polityki społeczno – gospodarczej…”, to jest dokument 

wewnętrzny, którego nie przedkładamy do Regionalnej Izby Obrachunkowej, czy do 

Wojewody. To jest dokument, który zostaje tylko i wyłącznie tutaj. Kwestia nazwy 

jest do ustalenia. Nie jest to dokument, który podlega nadzorowi przez inne instytucje.     



10 

 

Pan Przewodniczący obrad – z tego wynika, że tak naprawdę zgłoszone wnioski nie 

kolidują z niczym. Zmienia się, wprowadza się zapis do „polityki społeczno – 

gospodarczej”. Jak co do wielu ujętych inwestycji, jeżeli nie pojawiają się środki, nie 

realizujemy ich. Jeżeli nie pociąga to za sobą konsekwencji finansowych, bo jak Pan 

Wójt wcześniej wspomniał, że to mogą być zadania na całą kadencję, nie tylko na 

dany rok, to generalnie lepiej by było umiejscowić to w Wieloletnim Programie 

Finansowym. Jeżeli wprowadzimy tutaj, nie pociąga to za sobą żadnych konsekwencji 

finansowych. Wnioski z Komisji padły, tak, że trzeba będzie się do tego 

ustosunkować. Poddam to pod głosowanie. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny - Panie Przewodniczący mam takie pytanie – w takim 

układzie dlaczego wykreślamy automatycznie np. budowę hali gimnastycznej? Dajmy 

na to, że zdarzy się tak, że akurat będzie jakaś furteczka, będziemy mogli pozyskać na 

budowę hali 75 % dotacji z zewnątrz i wtedy też to odrzucimy? Bo tu Pan 

Przewodniczący przedstawił wniosek, że wykreślić z „Założeń polityki społeczno – 

gospodarczej…”. Dlaczego wykreślamy ten punkt? Ja tego nie rozumiem, jeżeli to nie 

koliduje w całości. Czy jest potrzeba wykreślenia tego punktu budowy? Niech mi ktoś 

wytłumaczy logicznie, bo ja tego logicznie zrozumieć nie mogę.  

 

Pan Przewodniczący obrad – czy Pan zgłasza wniosek konkretny? 

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny – nie ja tylko zadaję pytanie, żeby mi ktoś to 

wytłumaczył. Czy jest potrzeba wykreślenia tego punktu budowy hali gimnastycznej? 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – Komisje 

łączone wystąpiły z takim wnioskiem. To, co było przedstawione, to jest tylko 

dokument niewiążący, to jest tylko i wyłącznie jakaś perspektywa, jakieś ustalenie. 

Tego nawet nie ma jeszcze w Prognozie, więc nic się nie dzieje. Jeżeli będą środki na 

sfinansowanie oczywiście po wcześniejszym zrealizowaniu bardziej priorytetowych 

rzeczy, nic nie stoi na przeszkodzie, żeby ta hala powstała. Tylko na razie na dzień 

dzisiejszy też musimy jakąś politykę… Tak, jak tu ładnie pisze i cały czas się do tego 
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odnoszę, napisane jest „na 2015 r.” i na 2015 r. taka polityka… Jeśliby pisało 2024 na 

pewno takiego punktu nikt by tutaj nie chciał wykreślić.          

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – proszę Państwa tu jest takie zdanie, dokładnie 

ja go jeszcze raz przeczytam: „Jeżeli będzie możliwość aplikowania o środki                   

z zewnątrz wówczas zostaną złożone wnioski na zadania:” jest budowa przedszkola, 

budowa zaplecza sali gimnastycznej przy ZPO w Strawczynie, budowa hali sportowej 

na terenie Centrum. 

Proszę Państwa złożone wnioski, to nie jest jeszcze zadanie do realizacji, bo złożony 

wniosek musi przejść drogę, żeby dostał wsparcie, albo je dostaje, albo nie dostaje 

wsparcia. To jest proces długoletni. To nie jest tak, że my zawozimy pierwszego dnia 

miesiąca wniosek i dostajemy decyzję, że robimy za dwa tygodnie. Sama weryfikacja 

przez Urząd Marszałkowski na pewno nie będzie krótsza niż 9 miesięcy, rok. Nie 

wiemy na chwilę obecną kiedy te wnioski będą przyjmowane. My jesteśmy 

przygotowani tak, jak gdyby na nadbudowę w szkole i na przedszkole, jesteśmy 

przygotowani, że jak złożymy wniosek mamy pełną dokumentację i po weryfikacji 

wniosku możemy już rozpoczynać zadanie. 

Natomiast w przypadku hali sportowej my nie jesteśmy do tego przygotowani. 

Złożymy taki wniosek, jeżeli takie możliwości będą, jeżeli dostaniemy korzystne 

dofinansowanie, bo nie będziemy już teraz robić zadań przy wsparciu 35 %, tylko 

takim, jakie się należy, czyli 75 %. Dopiero wtedy rozpoczniemy realizację tego 

zadania, tzn. projekt itd. To jest perspektywa paroletnia, nie do realizacji na 

przestrzeni 2015 r. Tu jest tylko takie zdanie: „Jeżeli będzie możliwość…”, bo jak się 

dowiemy w grudniu, że jest możliwość złożenia wniosku, należy zrobić projekt, to są 

długoletnie procesy. To dotyczy nie tylko hali sportowej, tak samo dotyczy dróg.  

Ja tu mówiłem na poprzedniej sesji, że my w tej chwili nie wiemy jeszcze, jakie będą 

wymagania przy tych drogach, bo jeżeli będą wymagania takie, że droga ma mieć pas 

jezdny 6 m, to będzie to duże utrudnienie, bo w wielu przypadkach będą trudności                

z pozyskaniem gruntów pod te drogi. To są złożone rzeczy, to nie jest tak wszystko 

pięknie, jak się to mówi. Trzeba będzie robić dokumentację, na drogi na pewno będzie 

wymagana dokumentacja, tak przewiduję. Ten zapis o niczym tu nie świadczy. 
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Proszę Państwa przecież taką wiedzę macie, że Wójt nie podpisze żadnego 

dokumentu, żadnego zobowiązania, jeżeli nie ma tego zadania zapisanego w uchwale 

Rady Gminy. Nie ma innej drogi.  

Jeszcze nie wszyscy złożyli wnioski na tą kadencję. Będę jednak optował, że na 

kadencję, tak umówmy się, że to są wnioski na kadencję, nie na rok 2015, bo przecież 

analizujecie budżet i wiecie jakie są możliwości. 

Ja też z niecierpliwością czekam, że nabór wniosków się pojawi, ale jeszcze póki co są 

resztki wydawanych pieniędzy z lat 2007 – 2013. Dostaliśmy taką informację, że na 

wcześniej złożone wnioski – na zakup wyposażenia przy świetlicach mamy jutro 

podpisać umowę. My ją podpiszemy i Pani Skarbnik przedstawi propozycję w jakiej 

wysokości musi być nasz udział, jeżeli Państwo nie będziecie chcieli wprowadzić tego 

do realizacji, to nie będzie to wprowadzone. Tak samo przy każdym innym zadaniu.     

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – przedstawiłem 

wniosek dwóch Komisji. Ja muszę w imieniu tych osób się wypowiedzieć. Jeżeli 

można, proszę o 5 minut przerwy, żeby tą kwestię rozgraniczyć. Jeżeli ta „polityka” 

jest mało wiążąca i to jest na 2015 r., może przedyskutujemy w gronie, jaki los tego 

wniosku? 

  

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o zarządzenie przerwy: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy (10
55

 – 11
00

).  

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – po 

szybkiej konsultacji ze wszystkimi Komisjami nazewnictwo jest, to jest dokument 

niewiążący, więc niezależnie od tego wszystkie generalnie Komisje były za 
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pozytywnym zaopiniowaniem „polityki społeczno – gospodarczej”. Wnioski 

wpłynęły, więc poddamy je pod głosowanie, każdy z Radnych zadecyduje.  

Generalnie chodzi o to, że jeżeli ten wniosek pierwszy był przegłosowany, każdy                     

z Radnych by te priorytety przydzielił na 2015 r. Ma do wyboru np. swoje zadania, to 

co wyborcy mu nakreślili i tutaj tak naprawdę trzeba określić w miarę możliwości co 

jest najważniejsze w sołectwie. Jeżeli ten wniosek przejdzie, to żeby w tej „polityce 

społeczno – gospodarczej” znalazł się.         

Pierwszy wniosek - w „Założeniach polityki społeczno – gospodarczej Gminy 

Strawczyn na rok 2015” uwzględnić zadania i potrzeby przedstawione przez Radnych 

obecnej kadencji. 

Drugi wniosek - wykreślenie w punkcie „4) Budownictwo i zagospodarowanie 

przestrzenne” punktu dotyczącego: „Budowy przedszkola w Strawczynie,” oraz 

„Budowy hali sportowej na terenie Centrum Sportowo-Rekreacyjnego…”. 

Takie są wnioski przedstawione przez Komisje. 

 

Przegłosowano przyjęcie pierwszego wniosku: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto większością głosów „za”, przy 2 

„wstrzymujących się”. 

 

Przegłosowano przyjęcie drugiego wniosku: 

- za – 11, 

- przeciw – 3, 

- wstrzymało się – 1. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto większością głosów „za”, przy 3 „przeciw” 

i 1 „wstrzymującym się”. 

 

Założenia polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn na 2015 r. stanowią 

załącznik nr 8 do protokółu. 
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Ad. 8.  

Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Strawczyn na lata 2015 – 2024 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – 

Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Strawczyn na lata 2015 – 2024 przez 

Komisje została zaopiniowana pozytywnie, ale wpłynął jeden wniosek z Komisji 

łączonych. Z jednego wniosku wynika drugi, ponieważ Komisja Budżetu i Inwestycji 

oraz Komisja Rewizyjna wystąpiły z wnioskiem w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych w sołectwach na temat budowy przedszkola zbiorczego                     

w miejscowości Strawczyn. Musi to mieć odbicie w Prognozie Finansowej Gminy 

Strawczyn na lata 2015 – 2024, więc Komisje wystąpiły z wnioskiem. Radni muszą 

mieć czas na to, żeby zbadać tą sytuację na tyle, żeby była przejrzysta, żeby dopiero 

podjąć decyzję co do lokalizacji i koncepcji w ogóle przedszkola. Generalnie Radni                  

i środowiska wypowiadają się, że jest to bardzo potrzebne, tylko jest kwestia… Bo są 

sygnały od naszych wyborców i nie możemy nie odpowiadać na te sygnały. 

Więc przedstawiam wniosek w sprawie wykreślenia okresowego do momentu 

przeprowadzenia konsultacji z Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2024 

w wykazie przedsięwzięć do WPF, tj. załącznik nr 2 poz. 1.1.2.3 inwestycję budowa 

przedszkola w Strawczynie.   

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy wyjaśniła – wniosek był zgłoszony na 

Komisji, byłam na Komisji i słyszałam go, chciałam Państwu przypomnieć, że akurat 

układ jest taki, że Wieloletnia Prognoza Finansowa musi być uchwalona jako 

pierwsza, natomiast później budżet na rok 2015. W tym momencie każde wnioski, 

każde wątpliwości, które się pojawiały przy projekcie budżetu na 2015 r., powinny 

mieć odbicie również przy projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej. W tym 

momencie jest wniosek o wykreślenie…      

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – przepraszam 

bardzo, ja muszę to sprostować. Była dyskusja i to, co przedstawiłem, to była pierwsza 
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forma i po konsultacji z Panią Skarbnik ten wniosek został zmieniony i przedstawię 

wersję zmienioną, która została przegłosowana większością głosów. Przedstawiam ją 

w imieniu Komisji – wniosek w sprawie przesunięcia w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2015 – 2024 w wykazie przedsięwzięć do WPF, tj. załącznik nr 2 

w wydatkach majątkowych poz. 1.1.2.3 inwestycję budowa przedszkola                              

w Strawczynie, dokonać przesunięcia wydatków z roku 2015 w kwocie 320 000 zł na 

rok 2016.   

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy – po tej zmianie wniosku, która była                     

w międzyczasie na Komisji, wniosek brzmi: o przesunięcie w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej wydatków na budowę przedszkola w kwocie 320 000 zł na lata następne. 

Trzeba mieć na uwadze również to, że w dochodach budżetu na 2015 r., a to również 

ma przełożenie na WPF znajduje się kwota 240 000 zł jako zaplanowane pozyskanie 

środków zewnętrznych. Chcę zwrócić uwagę, że samo przegłosowanie przesunięcia                

w WPF-ie tylko samych wydatków nie rozwiązuje sprawy, dlatego, że wtedy budżet 

się nie równoważy proszę Państwa. Przesuwamy 320 000 zł z 2015 r. na lata następne, 

ale również trzeba mieć na uwadze dochody, które są w 2015 r. Pozostawienie WPF-u 

w takim kształcie spowoduje, że budżet będzie niezrównoważony, bo od razu trzeba 

mieć na uwadze dochody. Jest tylko wniosek o przesunięcie wydatków, nie ma 

wzmianki o dochodach.  

Ja Państwu sygnalizuję, że pozostawienie tylko i wyłącznie takiej kwestii, że ruszamy 

wydatki, a nic nie mówimy w tej chwili o dochodach, robi nam budżet 

niezrównoważony. Trzeba mieć na uwadze również to, że jeżeli Państwo decydują się 

na to, żeby z 2015 r. kwotę wydatków 320 000 zł przesuwać na rok 2016, trzeba od 

razu mieć na uwadze te dochody, które są zaplanowane, bo tam mamy 

dofinansowanie. Omawiałam Państwu na Komisjach, że przy budowie przedszkola 

mamy założone dofinansowanie, w roku 2015 jest to kwota 240 000 zł, a po stronie  

wydatkowej mamy 320 000 zł. Trzeba tą kwestię jednocześnie rozważać, bo samo 

przesunięcie wydatków będzie powodowało, że budżet będzie nierównoważny                         

i Regionalna Izba na pewno uchyli taki budżet. Trzeba jednocześnie już w tym 

momencie, jeżeli jest taki wniosek, ja o tym sygnalizuję. 
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Jeszcze jest jedna kwestia, to nasunęło mi się później, jak już wyszłam z Komisji 

odnośnie przesunięcia, to jest oczywiście Państwa decyzja, również trzeba mieć na 

uwadze, że jeżeli w dochodach zmniejszamy dofinansowanie, czyli te 240 000 zł,                  

w wydatkach 320 000 zł w roku 2015, Państwo je proponują przenieść na 2016 r., ale 

wtedy dalej nam się budżet nie równoważy, dlatego, że mamy udział własny, bo widzą 

Państwo ruch robimy z jednej strony tylko na kwotę 240 000 zł, a z drugiej strony na 

320 000 zł, zostaje 80 000 zł, które powodują, że budżet będzie niezrównoważony, bo 

prawa strona nie będzie się równać lewej. To też trzeba mieć na uwadze to, że  

wnioskowanie o zmniejszenie dochodów i ewentualnie po drugiej stronie 80 000 zł 

udział własny po stronie wydatków inaczej funkcjonuje. 

Jeżeli taki ruch będzie zrobiony w 2015 r., to bardzo wstępnie, bo ja nie jestem                       

w stanie teraz zrobić takiej symulacji aż na kolejne lata, na pewno to trochę pogorszy, 

ale będzie jeszcze spełniony wskaźnik indywidualny spłat. Przesunięcie wydatków na 

rok 2016, ale to jest wstępna informacja, tak, jak mówiłam na tyle na ile zdążyłam 

zrobić przez te 10 – 15 minut. Jeżeli chodzi o wniosek, trzeba mieć na uwadze już                

w tym momencie również co robimy z dochodami, które są zaplanowane jako 

dofinansowanie. To nie są nasze dochody własne, tylko założone jest dofinansowanie, 

trzeba również to wziąć pod uwagę i też ewentualnie przegłosować.   

  

Pani Małgorzata Rządkowska - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy – ja chcę zapytać, 

bo ostatnio na Komisji Budżetu i Inwestycji była mowa na temat przedszkola i padły 

takie słowa chyba z ust Pani Skarbnik, że jeżeli my z planu dochodów i z planu 

wydatków zabierzemy te pieniążki, jeżeli chodzi o przedszkole, to wtedy nic się                     

z budżetem nie dzieje na 2015 r., ale nie było mowy na temat WPF-u. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy – po takich zmianach, które są dzisiaj, bo 

dzisiaj Państwo taki wniosek złożyli, jeżeli o to chodzi. To jest wszystko na gorąco, 

nie da się w jednej chwili wszystkich skutków przewidzieć, bo to są bardzo poważne 

decyzje. Inaczej wygląda wniosek, który Państwo złożyli na pierwszej Komisji 

odnośnie zakupu samochodu, bo rzeczywiście tutaj była kwestia dosyć jasna -                        

z jednego wydatku na drugi wydatek majątkowy. Tutaj jest prostsza sytuacja. 
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Natomiast, jeżeli ruszamy rok budżetowy i Wieloletnią Prognozę Finansową, ja też nie 

jestem w stanie w ciągu 5 minut wyliczyć wszystkie konsekwencje, które są. Na to po 

prostu też potrzeba czasu. Dzisiaj jeden wniosek był na posiedzeniu Komisji przed 

godziną 10
00

 i siadając do wstępnej symulacji od razu się pojawiają…, jeżeli 

zmienimy to, to również pociąga nam to np., że budżet będzie niezrównoważony, bo 

po jednej stronie mamy 240 000 zł, po drugiej stronie mamy 320 000 zł i zdejmując te 

dwie kwoty jeszcze musimy rozważyć co jeszcze z tymi 80 000 zł, też trzeba mieć to 

na uwadze.    

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – szkoda, że to 

dzisiaj na Komisji jeszcze... To była tylko propozycja, chcieliśmy uzyskać konkretne 

rozwiązanie, jak to ewentualnie, żeby było zgodnie, żeby to wykonać. To w tym 

momencie zmienia postać rzeczy tak naprawdę, bo ten wniosek jest wadliwy. Czy 

znowu wnioskujemy o przerwę?  

Ja wnioskuję o przerwę, bo chciałem z Panią Skarbnik przedyskutować tą decyzję. 

 

Przegłosowano wniosek w sprawie zarządzenia przerwy: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła wniosek większością głosów „za”, przy 

2 „wstrzymujących się”. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy (11
20

 – 11
25

).  

 

Przerwa trwała do godziny 11
50

, po przerwie wznowiono obrady.  

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji poinformował – 

tematyka na tyle jest skomplikowana, że powinny być tak naprawdę przeprowadzone 

takie konsultacje i takie rozmowy na Komisjach. Na tą chwilę z Panią Skarbnik 

przeprowadziliśmy taką konsultację. Wstępnie znaleźliśmy do tego wniosku, który nie 
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do końca jest odpowiednio uformowany. Jest taka wola, aby zmniejszyć po stronie 

dochodów i wydatków o te 240 000 zł, natomiast pozostawić różnicę 80 000 zł na 

2015 r. na przedszkole i przenieść na rok 2016. Taka jest propozycja. Chciałbym 

jeszcze poprosić Panią Skarbnik, czy to rozwiązanie…?  

Może jeszcze inaczej, przedstawię jeszcze Państwu ten wniosek, który już wstępnie 

przedstawiłem, ale po konsultacji… Ten wniosek też trzeba by poddać pod 

głosowanie, wniosek zobowiązujący Pana Wójta wraz z Komisją Gospodarki 

Komunalnej i Samorządową do przeprowadzenia konsultacji społecznych                         

w miejscowościach na temat lokalizacji przedszkola. Realizacja przedsięwzięcia 

dopiero po konsultacjach z mieszkańcami. 

W takiej sytuacji te dwa wnioski, które przedstawiliśmy one się mogą okazać nie do 

końca spójne i mogą jakieś konsekwencje przenieść. Więc ja bym był za tym, jeżeli 

tutaj by się Pan Wójt ustosunkował co do tych konsultacji, to ja bym był w stanie, 

byśmy byli w stanie być za tym, żeby te wnioski, które są nie do końca pewne i mogą 

być wadliwe, żeby je po prostu nie wprowadzić tutaj do głosowania, żeby nie były 

pozytywnie przegłosowane.    

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – ja to tak odczytuję, jakby to miało charakter 

jakiegoś takiego targowania się. Nie bardzo wiem do czego ja się mam odnieść w tej 

chwili? 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – ja się 

ustosunkuję. Może przedstawię jeszcze raz.  

 

Pan Przewodniczący obrad – poddamy pod głosowanie po kolei. Odczytamy te 

wszystkie projekty, później Przewodniczący odczyta konkretny wniosek i poddam pod 

głosowanie, ewentualnie Pan Wójt się ustosunkuje. Zrobimy w ten sposób, taka będzie 

kolejność. 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – chciałem 

poddać pod głosowanie wniosek zobowiązujący Pana Wójta wraz z Komisją 
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Gospodarki Komunalnej i Samorządową do przeprowadzenia konsultacji społecznych 

w miejscowościach na temat lokalizacji przedszkola zbiorczego. Realizacja 

przedsięwzięcia dopiero po konsultacjach z mieszkańcami. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał uchwałę Nr 121/2014 I Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 12 grudnia 2014 r. w sprawie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015 – 

2024 Gminy Strawczyn. 

Uchwała Nr 121/2014 stanowi załącznik nr 9 do protokółu. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Strawczyn na lata 2015 – 2024. 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – dwa wnioski 

wpłynęły, wyszło to niespecjalnie dobrze, bo konsultacje były przeprowadzone. Na 

chwilę obecną te wnioski powstały i zostały przegłosowane. Mieliśmy taką wiedzę, 

jaką mieliśmy, nie do końca wiedzieliśmy o wszystkim, więc te dwa wnioski, które 

przedstawiliśmy wcześniej są wadliwe.   

Chciałem przedstawić tylko wniosek numer 2, który już przedstawiłem, wniosek 

zobowiązujący Pana Wójta wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej i Samorządową 

do przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami na temat lokalizacji 

przedszkola. Realizacja przedsięwzięcia dopiero po konsultacjach z mieszkańcami. 

 

Przedstawiony wniosek został poddany pod głosowanie: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 3. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła wniosek do realizacji większością 

głosów „za”, przy 3 „wstrzymujących się”. 
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Przegłosowano projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Strawczyn na lata 2015 – 2024: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr V/9/2014 podjęto większością głosów „za”, przy 

2 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr V/9/2014 stanowi załącznik nr 10 do protokółu. 

 

Ad. 9. 1) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 

2015 r. - odczytanie projektu uchwały budżetowej 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Strawczyn na 2015 r. 

 

Ad. 9. 2) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 

2015 r. - zapoznanie z opiniami i wnioskami poszczególnych Komisji  

 

Pan Marcin Wąsowicz – Przewodniczący Komisji Statutowej poinformował – 

Komisje: Statutowa, Gospodarki Komunalnej i Samorządowa zaopiniowały budżet 

pozytywnie, nie było żadnych uwag co do budżetu.   

 

Ad. 9. 3) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 

2015 r. - odczytanie opinii Komisji Budżetu i Inwestycji o wnioskach Komisji 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji –                      

w imieniu Komisji Budżetu i Inwestycji oraz Rewizyjnej informuję, że budżet na  

2015 r. zaopiniowany był pozytywnie. 
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Ad. 9. 4) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 

2015 r. - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu 

 

Pani Wioletta Drogosz – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała uchwałę 

Nr 120/2014 I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                

z dnia 12 grudnia 2014 r. w sprawie opinii o projekcie budżetu Gminy Strawczyn na 

2015 r. 

Uchwała Nr 120/2014 stanowi załącznik nr 11 do protokółu. 

 

Ad. 9. 5) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 

2015 r. - dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie  

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – był 

wniosek przedstawiony i się tyczył tak samo, ale tylko dla przypomnienia mogę 

przedstawić ten wniosek. Ale to Państwo wszyscy słyszeliście i tak samo ten wniosek 

się tyczy… Ten wniosek, który był złożony do Pana Wójta tyczy się tak samo tutaj do 

prac w budżecie i ma wpływ na wykonanie budżetu na 2015 r. 

Był wniosek i jest apel do Pana Wójta, żeby wziął pod uwagę przy budowie 

przedszkola właśnie głos społeczeństwa.   

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem czy jest potrzeba ponownego 

odczytania wniosku? Wniosek trzeba przegłosować. 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy odniosła się do opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej – na Komisjach przedstawiałam, że jest uwaga w opinii dotycząca 

nazewnictwa jednego z zadań w budżecie i jednocześnie w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. W materiałach, które Państwo otrzymaliście, czyli w projekcie to zadanie 

brzmi: „Remont drogi gminnej w msc. Korczyn - Zalesie (NPPDL)”. Ta uwaga 

pojawiła się w związku z tym, że to zadnie nazwaliśmy „Remont”, proszę                             



22 

 

o naniesienie autopoprawki do projektu uchwały i do załączników tam, gdzie to 

zadanie się pojawia, zmianę nazwy na: „Przebudowa drogi gminnej w msc. Korczyn - 

Zalesie (NPPDL)” zgodnie z sugestią Regionalnej Izby Obrachunkowej, wtedy projekt 

budżetu będzie zupełnie zgodny i bez uwag. 

 

Przegłosowano wniosek Komisji Budżetu i Inwestycji i Komisji Rewizyjnej: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła wniosek większością głosów „za”, przy 

2 „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 9. 6) 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 

2015 r. - głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przypomniała, że wnosi                                

o uwzględnienie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Strawczyn na 2015 r. Poprosiła, aby głosowanie nad projektem uchwały 

uwzględniało autopoprawkę, żeby Rada miała świadomość, że nazwa zadania jest 

wprowadzona autopoprawką. Na Komisjach było to przedstawiane, nikt nie miał 

wątpliwości, jest to sprawa oczywista, jeżeli chodzi o to jedno słowo „Remont”,                      

a „Przebudowa”. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Strawczyn na 2015 r. z autopoprawką: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr V/10/2014 wraz z autopoprawką podjęto 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr V/10/2014 stanowi załącznik nr 12 do protokółu. 
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Ad. 10. 1)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/258/2014 Rady 

Gminy w Strawczynie z dnia 28 lutego 2014 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Strawczynie 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały. 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – w imieniu 

wszystkich Komisji informuję, że Komisje wypracowały pozytywną opinię w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej                             

w Strawczynie. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr V/11/2014 podjęto jednogłośnie. 

Uchwała Nr V/11/2014 stanowi załącznik nr 13 do protokółu. 

 

Ad. 10. 2)  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne, dla 

niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego, 

prowadzonych na terenie gminy Strawczyn oraz ustalenia trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji –                        

w imieniu wszystkich Komisji informuję, że Komisje wypracowały pozytywną opinię 

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli 

prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne, dla niepublicznych przedszkoli oraz 

innych form wychowania przedszkolnego, prowadzonych na terenie gminy Strawczyn 

oraz ustalenia trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 
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Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr V/12/2014 podjęto jednogłośnie. 

Uchwała Nr V/12/2014 stanowi załącznik nr 14 do protokółu. 

 

Ad. 10. 3)  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Strawczyn na 2014 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały. 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – w imieniu 

wszystkich Komisji informuję, że Komisje wypracowały pozytywną opinię w sprawie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Strawczyn na 

2014 r. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr V/13/2014 podjęto jednogłośnie. 

Uchwała Nr V/13/2014 stanowi załącznik nr 15 do protokółu. 

 

Ad. 10. 4)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2014 – 2024 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie: 

- za – 14, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr V/14/2014 podjęto jednogłośnie. 

Uchwała Nr V/14/2014 stanowi załącznik nr 16 do protokółu. 

 

Ad. 10. 5) 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki               

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2015 

 

 Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały. 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – w imieniu 

wszystkich Komisji informuję, że Komisje wypracowały pozytywną opinię w sprawie 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015, ale Komisja 

łączona, czyli Komisja Budżetu i Inwestycji i Rewizyjna wystąpiły z wnioskiem                   

w sprawie zmiany w wynagrodzeniach członków Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych - Przewodniczącemu Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych ustala się wynagrodzenie w kwocie 170 zł, wcześniej było 

200 zł za udział w posiedzeniu Komisji i członkowi Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych ustala się wynagrodzenie w kwocie 150 zł, wcześniej było 

170 zł za udział w posiedzeniu Komisji. Zaoszczędzoną kwotę w punkcie 12 planu 

wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015 przesunąć do punktu 6 - 

Zakup strojów kąpielowych dla uczniów uczestniczących w zajęciach na pływalni. 

Chcemy przesunąć tylko środki z wynagrodzeń. To są pieniądze tzw. „znaczone”                   

i muszą być rozdysponowane w obrębie Programu.  

 

Przedstawiony wniosek został przegłosowany: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Rada Gminy przyjęła wniosek jednogłośnie. 
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Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2015 z w/w poprawką: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr V/15/2014 z poprawką została podjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr V/15/2014 stanowi załącznik nr 17 do protokółu. 

 

Ad. 10. 6) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków 

komunikacyjnych na terenie gminy Strawczyn 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały. 

 

Pan Mariusz Rówiński – Radny zwrócił się z zapytaniem – czy ten przystanek                     

w miejscowości Oblęgór jest dodatkowy, czy to będzie obecny przystanek autobusowy 

zlikwidowany, czy to jest dodatkowe miejsce do zatrzymywania? 

 

Radni poinformowali, że będzie to dodatkowe miejsce do zatrzymywania. 

 

Pan Marcin Wąsowicz – Przewodniczący Komisji Statutowej poinformował, że 

wszystkie Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały, ale jeszcze policja musi 

również wydać swoją opinię.  

 

Pani Małgorzata Rządkowska - Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że 

projekt uchwały dotyczy ustalenia wstępnej lokalizacji przystanków. 

 

Pan Rafał Kwiecień – Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji – Komisje 

zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. Lokalizację trzeba skonsultować z policją. 
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Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr V/16/2014 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr V/16/2014 stanowi załącznik nr 18 do protokółu. 

 

Ad. 11.  

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

 

Zapytań i interpelacji nie zgłoszono.                 

      

Ad. 12.  

Komunikaty i ogłoszenia 

  

Pan Przewodniczący obrad przypomniał wszystkim Radnym o zbliżającym się 

terminie złożenia oświadczeń majątkowych.  

Poprosił wszystkich, aby po zakończeniu sesji pozostali na sali obrad, ponieważ 

będzie poczęstunek i uczniowie Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej 

przedstawią jasełka. 

 

Ad. 13. 

Zakończenie sesji  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął V sesję, która rozpoczęła się, o godz. 10
00

, a zakończyła o godz. 12
45

. 

 

Protokołowała:       Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak      Ireneusz Czarnecki  Arkadiusz Wilczkowski 


